
Beretning 2014-15 gymnastik 
 
I gymnastikafdelingen valgte vi sidste år at lave om på vores børnehold, pga mangel 
på instruktører. Vi forsøgte med et familiehold, som der desværre ikke var meget 
tilslutning til. Derfor har vi kun haft 2 springhold i denne sæson. Der er til gengæld 
godt fyldt på disse hold. 
I starten af sidste år fik vi uddannet 2 nye Zumbainstruktører, og deres hold kører 
med henholdsvis Zumba, aerobic og fitness. 
Som tidligere år, har vi 3 motionshold for voksne, og der er som altid rigtig er god 
tilslutning. Et af holdene har endda været med i udsendelsen "Madmagasinet" på 
DR1. 
Cheerleading har været lukket ned for en periode, men vi er netop startet igen med et 
Pee Wee hold, så vi håber, at de grønne dragter kan komme i brug igen. 


